
      Margretheskolens skolebestyrelse 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 16.1.2024. 

Vi mødtes i personalerummet. 
_____________________________________________________________________ 
Deltagere: Nina, Thomas, Nanna, Kasper, Mette, Søren, Rie, Linda, Maja, Malene, Nina, Heidi 
og Lone.  
Suppl.: Bianca. 
Afbud: Peter, Lisbet, Tina. 
 
 
547. Godkendelse af dagsorden og referat fra 14.12.23. 
 Godkendt. 
          
548. Oplæg til dialog, se vedhæftede ”Orientering”. 

Thomas påtager sig gerne opgaven som formand fra sommer, hvis ingen anden ønsker 
at varetage opgaven. 

 
549. Rettigheds- og elevråd: 
 Mobilpolitik 
 Rygepolitik 
 Senere mødetidspunkter for udskolingen 
 

Tak til Villads og Pelle fra Elevrådet – og Luca og Monica fra Rettighedsrådet for to 
meget flotte oplæg. Vi glæder os til at se jer igen til de kommende SB møder. 

   
550. Opfølgning omkring trafik og p-plads oplæg v/ Nanna, Nina og Mette. 
 Orientering. 
 Godt arbejde. 
 Aftaler: 

Spørgeskemaundersøgelse blandt alle forældre, analyse færdig i foråret, derefter møde 
med forvaltning omkring tiltag. 
Husk ref. til SB i opslag på AULA. 
Nina og Thomas sørger for videre kommunikation til kontaktforældre. 
Mette og Bianca samarbejder om inddragelse af børnehaven. 

 
551. Opfølgning på arbejdsmøde 14.12., se vedhæftede bilag. 
 Aftaler: 

Vi følger op på 5-årsplan på næstkommende arbejdsmøder; hvilken skole vil vi være 
om fem år, overvej besøg på andre/anden skole for inspiration. 

 
552. Ordenspolitik  
 Opfølgning på drøftelser på afdelingsmøder 10.1. 
 Orientering fra Linda og Maja ud fra drøftelser i hele personalegruppen. 
 Drøftelser. 
 Aftaler: 
 Arbejdsgruppe: Maja, Linda, Thomas, Bianca + én fra ledelsen. 
 Ledelsesrepr. indkalder til første møde inden næste SB møde. 

 
553. Orientering fra  

Landsmøde v/Mette 
Orientering.  
Skole-forældre; stor organisation, der gerne vil sparre med de enkelte SB´er. 
Mette sørger for videndeling/ bibliotekshæfter til udlån på kommende SB møder. 
 
 
 
 
Workshop om fremtiden (15.1.) v/ Kasper 
Orientering. 
Workshop omkring fremtids-scenarier. Alle foreninger i Roskilde har været inviteret. 
Social bæredygtighed på skemaet på skolen fremover som en del af 5-års-plan. 

 
554. Skolefoto 

Hvilken aftale fremover? Se referat fra SBU den 7.11.23.: 



https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76&punktid=ad2a7099-7a9e-4273-

aa66-fc3f6eefb525 

 Aftaler: 
 Bianca og Rie undersøger andre muligheder for klassebilleder evt. på 1. skoledag. 

Punkt på næste møde. 
 
555. Skolens venner 
 Skal vi gøre et nyt forsøg? 
 Aftale: 
 Udsættes til næste møde. 
 
556. Eventuelt. 

Renovering af toiletter. 
Ligger under Roskilde ejendomme/centrale puljer. 
 
Lisbeth udtræder af skolebestyrelsen. Landsbyrådet har i stedet valgt Ida Bull, hvorfor 
Ida indtræder som eksternt medlem af skolebestyrelsen fra næste møde. 
 

     
557. Punkter til: 

 
Tirsdag den 13.2.24. kl. 16.30-19: 
Årshjul (brug ny fysisk tavle) 
Opfølgning generelt på punkter fra elev- og rettighedsråd 17.1. 
Halvt arbejdsmøde; ordensregler som opfølgning på pkt. 552 + 5års plan. 
 
Senere møder: 
Maj/juni: planlægning af forældremøder i begyndelsen af næste skoleår. 

https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76&punktid=ad2a7099-7a9e-4273-aa66-fc3f6eefb525
https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76&punktid=ad2a7099-7a9e-4273-aa66-fc3f6eefb525

